

Cronwell SPA

Menu

Platamonas



Treatments

Inspired by the power of nature.

A place to discover the most incredible and unprecedented sensations, where mind, body and spirit enjoy unforgettable experiences. We present a wide range of services to live an absolute disconnection that allows to renew energies. Exquisite exfoliations, pleasurable wraps, sensational baths, extraordinary massages and innovative body and facial treatments that sublimate the skin and delight the senses. The facilities include a sauna, steam bath, a pool with hydro massage, well equipped Gym & Massage rooms.

Behandlungen

Inspiziert von der Kraft der Natur.

Ein Ort, um die unglaublichsten und beispiellossten Empfindungen zu entdecken, wo Geist, Körper und Seele unvergessliche Erfahrungen machen. Wir präsentieren eine breite Palette von Dienstleistungen, um eine absolute Trennung zu leben, die es ermöglicht, Energien zu erneuern. Exquisite Peelings, wohltuende Packungen, sensationelle Bäder, außergewöhnliche Massagen und innovative Körper- und Gesichtsbehandlungen, die die Haut verzaubern und die Sinne erfreuen. Zu den Einrichtungen gehören eine Sauna, ein Dampfbad, ein Pool mit Hydromassage, gut ausgestattete Fitness- und Massageräume.

Θεραπείες

Εμπνευσμένο από τη δύναμη της φύσης.

Ένα μέρος για να ανακαλύψετε τις πιο απίστευτες και πρωτόγνωρες αισθήσεις, όπου μυαλό, σώμα και πνεύμα απολαμβάνουν αξέχαστες εμπειρίες. Παρουσιάζουμε ένα ευρύ φάσμα υπηρεσιών για να ζήσετε μια απόλυτη αποσύνδεση, επιτρέποντας την ανανέωση ενέργειας. Εξαιρετικές απολεπίσεις, ευχάριστα περιτυλίγματα, εντυπωσιακά μπάνια, εξαιρετικά μασάζ και καινοτόμες θεραπείες σώματος και προσώπου που ανανεώνουν το δέρμα και διεγείρουν τις αισθήσεις. Οι εγκαταστάσεις περιλαμβάνουν σάουνα, ατμόλουτρο, πισίνα με υδρομασάζ, καλά εξοπλισμένες αίθουσες γυμναστηρίου και μασάζ.

GETTING READY

FERTIG WERDEN

ΠΡΟΕΤΟΙΜΑΣΙΑ

Good preparation is half of the success
Gute Vorbereitung ist die halbe Miete
Η καλή προετοιμασία είναι το ήμισυ της
επιτυχίας

SIGNATURE “GOLDEN EFFECT” BODY TREATMENT

⌚ 40'

A unique experience that gives your skin a golden effect in combination with peeling-sea salt with olive oil and a mask made of a mix of aloe gel, calendula and olive oil with Vichy shower. This help protect your skin from sunburns and give the shiny look.

Ein einzigartiges Erlebnis, das Ihrer Haut in Kombination mit einem Meersalz-Peeling mit Olivenöl und einer Maske aus einem Mix aus Aloe-Gel, Calendula und Olivenöl mit Vichy- Dusche einen goldenen Effekt verleiht. Dies hilft, Ihre Haut vor Sonnenbrand zu schützen und ihr Glanz zu verleihen sehen.

Μια μοναδική εμπειρία που δίνει στο δέρμα σας μια χρυσαφένια εμφάνιση σε συνδυασμό με peeling θαλασσινό αλάτι με ελαιόλαδο και μάσκα από μείγμα τζελ αλόης, καλέντουλας και ελαιόλαδου με ντους Vichy. Αυτό θα σας βοηθήσει να προστατέψετε το δέρμα σας από τα ηλιακά εγκαύματα και θα σας χαρίσει μια λαμπερή εμφάνιση.

BODY SCRUB

⌚ 20'

A relaxing body scrub using combination of mineral salts with olive oil or aroma sugar into skin to scrub away dry skin cells, leaving it soft and younger looking.

Ein entspannendes Körperpeeling mit einer Kombination aus Mineralsalzen mit Olivenöl oder Aromazucker in der Haut, um trockene Hautzellen zu entfernen und sie weich und jünger aussehen zu lassen.

Ένα χαλαρωτικό scrub σώματος που χρησιμοποιεί συνδυασμό μεταλλικών αλάτων με ελαιόλαδο ή αρωματική ζάχαρη στο δέρμα για να απομακρύνει τα νεκρά κύτταρα του δέρματος, αφήνοντάς το απαλό και νεότερο.

DEEP HYDRA SENSATION BODY MASK



The dehydrated accepts the beneficial and rejuvenating properties of the creamy mask. The combination of aloe gel, calendula and olive oil calms and restores the balance of the skin while giving a pleasant cooling sensation. Argan Oil and Abyssinian Oil balance moisture and oil while hyaluronic acid retains moisture and enhances cell regeneration.

Der Dehydrierte akzeptiert die wohltuenden und verjüngenden Eigenschaften der cremigen Maske. Die Kombination aus Aloe-Gel, Calendula und Olivenöl beruhigt und stellt das Gleichgewicht der Haut wieder her und verleiht ein angenehm kühlendes Gefühl. Arganöl und Abessinien-Öl gleichen Feuchtigkeit und Öl aus, während Hyaluronsäure Feuchtigkeit speichert und die Zellregeneration fördert.

Το αφυδατωμένο δέρμα δέχεται τις ευεργετικές και αναζωογονητικές ιδιότητες της κρεμώδους μάσκας. Ο συνδυασμός του τζέλ αλόης, της καλέντουλα και του ελαιόλαδου ηρεμούν και αποκαθιστούν την ισορροπία του δέρματος δίνοντας ταυτόχρονα μία ευχάριστη αίσθηση δροσιάς. Το Αργανέλαιο και το Αβησσυνιανό λάδι ισορροπούν υγρασία και λιπαρότητα ενώ το υαλουρονικό οξύ συγκρατεί την υγρασία και ενισχύει την κυτταρική αναγέννηση.

DETOXIFYING DEED SEA MUD



The mud of the Dead Sea is a rich source of minerals, salts and trace elements, which remove toxins and leave the skin clean and oxygenated, facilitating its invisible breathing. Stimulates circulation, improves skin texture and reduces body odor. It is recommended for the natural relief of muscle pain and joint pain of the limbs.

Der Schlamm des Toten Meeres ist eine reiche Quelle an Mineralien, Salzen und Spurenelementen, die Giftstoffe entfernen und die Haut sauber und sauerstoffreich hinterlassen, wodurch ihre unsichtbare Atmung erleichtert wird. Regt die Durchblutung an, verbessert die Hautstruktur und reduziert Körpergeruch. Es wird zur natürlichen Linderung von Muskelschmerzen und Gelenkschmerzen der Gliedmaßen empfohlen.

Η λάσπη Νεκράς Θάλασσας είναι μία πλούσια πηγή σε ορυκτά, άλατα και ιχνοστοιχεία, που απομακρύνουν τις τοξίνες και αφήνει το δέρμα καθαρό και οξυγονωμένο, διευκολύνοντας την άδηλη αναπνοή του. Διεγείρει την κυκλοφορία, βελτιώνει την υφή της επιδερμίδας και μειώνει τη δυσοσμία των άκρων. Συνίσταται για τη φυσική ανακούφιση από μυϊκούς πόνους και πόνους αρθρώσεων των άκρων.

FACIAL EXPERIENCE

GESICHTSERFAHRUNG

ΕΜΠΕΙΡΙΑ ΠΡΟΣΩΠΟΥ

Skin – a 'mirror' of your health

Haut – ein „Spiegel“ Ihrer Gesundheit

Δέρμα – Ο «καθρέφτης» της υγείας σας

HYDRA FACE CONCEPT

 40'

Moisturizing - Antioxidant – Regenerative - Tightening.

A perfectly suitable hydration treatment for every skin need, based on the beneficial properties of hyaluronic acid, aloe and olive oil, which aims to immediately restore the skin's normal moisture levels and maintain its elasticity.

Antioxidans - Regenerierend - Straffend.

Eine perfekt passende Feuchtigkeitsbehandlung für jedes Hautbedürfnis, basierend auf den wohltuenden Eigenschaften von Hyaluronsäure, Aloe und Olivenöl, die darauf abzielt, den normalen Feuchtigkeitsgehalt der Haut sofort wiederherzustellen und ihre Elastizität zu erhalten.

Αντιοξειδωτική – Αναπλαστική - Συσφικτική.

Μια συνδυαστική αγωγή ενυδάτωσης για κάθε ανάγκη του δέρματος, βασισμένη στις ευεργετικές ιδιότητες του υαλουρονικού οξέος, της αλόης και του ελαιόλαδου, που στοχεύει στην άμεση επαναφορά των φυσιολογικών επιπέδων υγρασίας της επιδερμίδας και τη διατήρηση της ελαστικότητας της.

AGE FACE CONTOURING

 50'

Anti-wrinkle - Anti-aging – Restorative - Regenerative - Soothing.

Comprehensive treatment for the longest-lasting assurance that all aging skin needs. The formulas enriched in active ingredients promise an immediate lifting and wrinkle erasing effect.

Anti-Falten - Anti-Aging - Aufbauend - Regenerierend - Beruhigend.

Umfassende Behandlung für die lang anhaltende Sicherheit, die jede alternde Haut braucht. Die mit Wirkstoffen angereicherten Formeln versprechen einen sofortigen Lifting- und Faltenglättungseffekt.

Αντιρυτιδική - Αντιγηραντική – Επανορθωτική - Αναπλαστική - Καταπραϋντική.

Ολοκληρωμένη θεραπεία για τη μακροβιότερη εξασφάλιση που χρειάζεται κάθε δέρμα που «μεγαλώνει». Οι εμπλουτισμένες σε ενεργά συστατικά φόρμουλες υπόσχονται άμεσο αποτέλεσμα lifting και σβήσιμο ρυτίδων.

SIGNATURE "CRONWELL" FACIAL

 70'

Deep steam cleaning - Antiaging - Detoxifying - Moisturizing - Regenerating

A unique therapy including deep cleaning of the skin on steam with a unique combination of products from black lava, caviar and hyaluronic acid combined with Japanese Kobido massage

Tiefenreinigung mit Dampf - Anti-Aging - Entgiftend - Feuchtigkeitsspendend - Regenerierend

Eine einzigartige Therapie einschließlich Tiefenreinigung der Haut mit Dampf mit einer einzigartigen Kombination von Produkten aus schwarzem Lavakaviar und Hyaluronsäure kombiniert mit japanischer Kobido-Massage

Βαθύς καθαρισμός με ατμό - Αντιγήρανση - Αποτοξίνωση - Ενυδάτωση - Αναπλαστικό

Μια μοναδική θεραπεία που περιλαμβάνει βαθύ καθαρισμό του δέρματος με ατμό χρησιμοποιώντας έναν μοναδικό συνδυασμό προϊόντων από μαύρη λάβα, χαβιάρι και υαλουρονικό οξύ σε συνδυασμό με ιαπωνικό μασάζ Kobido.

MASSAGE EXPERIENCE

MASSAGEERFAHRUNG

ΕΜΠΕΙΡΙΑ ΜΑΣΑΖ

Massage is essential

Massagen sind unerlässlich

Το μασάζ είναι απαραίτητο

STRESS RELEASE WITH ESSENTIAL OILS

 50'

Effective combination of activating or soft relaxing tissue practices, a range of motion techniques utilizing essential oils to work the central nervous system and indirectly relax muscles. The aromatherapy essential oil blends will be personalized to your special needs.

Effektive Kombination aus aktivierenden oder weich entspannenden Gewebeübungen, einer Reihe von Bewegungstechniken, die ätherische Öle verwenden, um das zentrale Nervensystem zu trainieren und indirekt die Muskeln zu entspannen. Die ätherischen Ölmischungen der Aromatherapie werden auf Ihre speziellen Bedürfnisse abgestimmt.

Αποτελεσματικός συνδυασμός πρακτικής ενεργοποίησης ή μαλακής χαλάρωσης ιστών, μια σειρά τεχνικών κινήσεων που χρησιμοποιούν αιθέρια έλαια για να δουλέψουν το κεντρικό νευρικό σύστημα και να χαλαρώσουν έμμεσα τους μύες. Τα μείγματα αιθέριων ελαίων αρωματοθεραπείας θα εξατομικεύονται στις ιδιαίτερες ανάγκες σας.

MUSCLE TENSION DEEP MASSAGE

 40'

A deep pressure massage, performed to break down muscle tension by reaching deeper layers of the muscles' connective tissue. Firm pressure from elbows and forearms loosen stiff muscles and release tension.

Eine Tiefendruckmassage, die durchgeführt wird, um Muskelverspannungen abzubauen, indem tiefere Schichten des Bindegewebes der Muskeln erreicht werden. Fester Druck von Ellbogen und Unterarmen lockert verspannte Muskeln und löst Verspannungen.

Ένα μασάζ βαθιάς πίεσης, που εκτελείται για τη διάσπαση της μυϊκής έντασης φτάνοντας στα βαθύτερα στρώματα του συνδετικού ιστού των μυών. Η ισχυρή πίεση από τους αγκώνες και τους πήχεις χαλαρώνει τους δύσκαμπτους μύες και απελευθερώνει την ένταση.

ABSOLUTE RELAXATION

 50'

This gentle, relaxing full-body massage is a spa classic. Therapists adapt their technique to suit your personal needs while increasing circulation, relieving muscle tension and promoting relaxation.

Diese sanfte, entspannende Ganzkörpermassage ist ein Spa-Klassiker. Die Therapeuten passen ihre Technik an Ihre persönlichen Bedürfnisse an, steigern die Durchblutung, lösen Muskelverspannungen und fördern die Entspannung.

Το απαλό και ταυτοχρονα χαλαρωτικό μασάζ σε όλο το σώμα είναι το ξεκίνημα για την σπα εμπειρία. Οι θεραπευτές προσαρμόζουν την τεχνική τους στις προσωπικές σας ανάγκες ενώ αυξάνουν την κυκλοφορία του αίματος, ανακουφίζουν από την ένταση των μυών και προάγουν τη χαλάρωση.

INDIVIDUL MASSAGE

 25'

A unique massage experience according to your needs and wishes. Massage on certain parts of the body.

Ein einzigartiges Massageerlebnis ganz nach Ihren Bedürfnissen und Wünschen. Massage bestimmter Körperteile.

Μια μοναδική εμπειρία μασάζ προσαρμοσμένη στις ανάγκες και τις επιθυμίες σας. Μασάζ σε συγκεκριμένα σημεία του σώματος.

SIGNATURE "CRONWELL" RITUAL

 90'

A special experience created for you .The ritual including signature **"GOLDEN EFFECT"** body treatment continuing with massage your choice of and hydration facial treatment for every skin need, based on the beneficial properties of hyaluronic acid, aloe and olive oil.

Ein besonderes Erlebnis für Sie kreieren. Das Ritual inklusive Signature **"GOLDEN EFFECT"** Körperbehandlung, weiter geht es mit einer Massage Ihrer Wahl und einer feuchtigkeitsspendenden Gesichtsbehandlung für jedes Hautbedürfnis, basierend auf den wohltuenden Eigenschaften von Hyaluronsäure, Aloe und Olivenöl.

Μια ξεχωριστή εμπειρία δημιουργείται για εσάς. Το τελετουργικό περιλαμβάνει την υπογραφή **"GOLDEN EFFECT"** περιποίηση σώματος, συνεχίζοντας με το μασάζ της επιλογής σας και την ενυδάτωση του προσώπου που επιλέξατε για κάθε ανάγκη του δέρματος, με βάση τις ευεργετικές ιδιότητες του υαλουρονικού οξέος, της αλόης και του ελαιόλαδου.

HANDS AND FEET CARE

HÄNDE- UND FUSSPFLEGE

ΦΡΟΝΤΙΔΑ ΧΕΡΙΩΝ ΚΑΙ ΠΟΔΙΩΝ

I Am Not Perfect but My Nails Are!

Ich bin nicht perfekt, aber meine Nägel sind es!

Δεν είμαι τέλεια, αλλά τα νύχια μου είναι!

MANICURE or PEDUCURE

🕒 60'

Semi-Permanent represents a modern evolution of traditional enamel. Unlike the gel nails, semi-permanent does not involve nail lengthening, but simply the application of a gel polish which replaces traditional nail polish

Die semipermanente Behandlung stellt eine moderne Weiterentwicklung des traditionellen Nagellacks dar. Im Gegensatz zu Gelnägeln handelt es sich bei semipermanenten Nägeln nicht um eine Verlängerung, sondern lediglich um das Auftragen eines Gellacks, der den herkömmlichen Nagellack ersetzt

Η ημιμόνιμη θεραπεία αντιπροσωπεύει μια σύγχρονη εξέλιξη του παραδοσιακού βερνικιού νυχιών. Σε αντίθεση με τα νύχια με gel, τα ημιμόνιμα νύχια δεν είναι προέκταση, αλλά απλώς η εφαρμογή ενός βερνικιού gel που αντικαθιστά το συμβατικό βερνίκι νυχιών.

SPA MANICURE or SPA PEDICURES

🕒 60'

In essence, gel nail polish is a type of nail polish that is cured under a UV or LED light to create a hard, durable layer on the nails. And unlike traditional nail polish, gel polish forms a glossy finish that can last for several weeks without chipping or peeling. Include peeling, mask and massage.

Gel-Nagellack ist im Wesentlichen eine Art Nagellack, der unter UV- oder LED-Licht ausgehärtet wird, um eine harte, haltbare Schicht auf den Nägeln zu bilden. Im Gegensatz zu herkömmlichem Nagellack bildet Gel-Nagellack ein glänzendes Finish, das mehrere Wochen hält, ohne abzusplintern oder abzublättern. Inklusive Peeling, Maske und Massage.

Ουσιαστικά, το βερνίκι νυχιών gel είναι ένας τύπος βερνικιού νυχιών που σκληραίνει κάτω από φως UV ή LED για να δημιουργήσει ένα σκληρό, ανθεκτικό στρώμα στα νύχια. Και σε αντίθεση με το παραδοσιακό βερνίκι νυχιών, το βερνίκι τζελ σχηματίζει ένα γυαλιστερό φινιρίσμα που μπορεί να διαρκέσει για αρκετές εβδομάδες χωρίς θρυμματισμό ή ξεφλούδισμα. Περιλαμβάνει peeling, μάσκα και μασάζ.

Hours of Operation
Daily from 10:00 am until 19:00 p.m
Contact Cronwell Platamon Spa: <260>
Tel.: + (30) 23520 43611
www.platamon.cronwell.gr

Öffnungszeiten
Täglich von 10:00 bis 19:00 Uhr
Wenden Sie sich an Cronwell Platamon Spa : <260>
Tel.: + (30) 23520 43611
www.platamon.cronwell.gr

Ωράριο Λειτουργίας
Καθημερινά από 10:00 π.μ. έως τις 19:00 μ.μ
Επικοινωνία με το Cronwell Platamon Spa:
Τηλ.: + (30) 23520 43611 (εσωτ.206)

